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Št.: 03201-13/2007 
Dne: 11/12-2007                    

Z A P I S 
 

11. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 11.12.2007 ob 16. uri v prostorih  
Postojnske jame Postojna. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: ČERNAČ Zvone, KNIFIC Jernej, GLAVAČ Ana, SIMČIČ Janko, 
KLANJŠEK Tina, MUHIČ Darko, STEGEL Boštjan, UHELJ Miha, VESEL Samo, JURCA 
Franc, KNAFELC Livij, IPAVEC Florijana, PAVLOVEC Miran, KONRAD Tea, 
MAGAJNA Irena, ŽAGAR David, TIRINGER Tomislav, PAHOR Karmen in FAJDIGA 
Dominik.  
OPRAVIČENO ODSOTNI:   SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, BAJC Josip, 
MILAVEC Roman  in JAKIN ČERNE Magda. 
Zamudo na sejo je opravičil Tiringer Tomislav. 
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna; KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, PERGAR Patricija, pomočnica župana za finance, ŽNIDARŠIČ Ivan, 
pomočnik župana za komunalne zadeve, KRANJC Anita, svetovalka za urbanizem, DEBEVC 
Irena - Arhitekturni studio Postojna,  MEZE LEBAN Aleksandra - Atelje Aleksandra, 
Postojna in  JAPELJ Tončka, zapisničarka. 
NOVINARJI: Širca Sergeja, Brovč Gabrijela, Zavadlav Stana, Preskar Jasna, Škrinjar Klara 
in Trček Petra.  
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo. 
V začetku seje je bilo prisotnih 18. članov občinskega sveta.  
 
Obravnavan je bil naslednji  

d n e v n i   r e d : 
1. Potrditev zapisa 10. seje občinskega sveta  
2. Sprejem Odloka o proračunu občine Postojna za leto 2008  
3. Sprejem Odloka o proračunu občine Postojna za leto 2009 
4. Sprejem Odloka  o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Postojna 
5. Sprejem sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo  stavbnega 

zemljišča za leto 2008  
6. Sprejem  soglasja za izplačilo povečane delovne uspešnosti za javni zavod Zdravstveni 

dom dr. Franca Ambrožiča Postojna  
7. Sprejem Odloka o občinskem podrobnem prostorskem  načrtu Oblenk Strmca 
8. Sprejem Odloka o občinskem podrobnem prostorskem  načrtu Center Postojna 
9. Sprejem odločitve o podpori  za pridobitev višješolskega strokovnega izobraževalnega 

programa s področja gozdarstva in lovstva  v Srednji gozdarski in lesarski šoli Postojna 
10. Sprejem odločitve  o umestitvi obvoznice Postojna – Pivka  
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11. Seznanitev z idejno zasnovo ureditve mestnega trga in idejno zasnovo arhitekturnega 
izgleda objekta bodočega Hotela Kras  

12. Sprejem Odloka o   koncesiji za graditev obstoječih žičniških naprav na območju 
smučišča Kalič pri Postojni 

13. Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja 
 
 

Ad 1) 
POTRDITEV ZAPISA 10. SEJE 

 
Zapis je bil posredovan z vabilom za sejo. 
STEGEL Boštjan je imel pripombo na vsebino sklepa pod točko 5, Odlok o komunalnem 
prispevku. Prosil je, da se navedba preveri, popravi in o tem obvesti občinski svet na naslednji 
seji. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 

Potrdi se zapis 10. seje občinskega sveta z upoštevanjem dane pripombe. 
 
ZA 17 glasov  od 18 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 2) 
SPREJEM ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2008 

in 
Ad 3) 

SPREJEM ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2009 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. Pri obravnavi teh 
točk sta bila prisotna  Pergar Patricija, pomočnica župana za finance in Žnidaršič Ivan, 
pomočnik župana za komunalne zadeve.  
ŽUPAN Jernej Verbič je podal uvodno obrazložitev.  
PAVLOVEC Miran, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, turizem in finance je 
predstavil stališče odbora. 
MAGAJNA Irena, predsednica  Odbora za družbene dejavnosti je predstavila stališče 
odbora. 
KNIFIC Jernej, namestnik predsednika Odbora za okolje in prostor,  je predstavil stališče 
odbora.  
ŽUPAN je predstavil sklepe Posvetovalnega sveta krajevnih skupnosti.  
 
V razpravi so sodelovali, Jurca Franc, Žagar David, Fajdiga Dominik, Konrad Tea, Vesel 
Samo, Uhelj Miha, Knafelc Livij, Stegel Boštjan, Ipavec Florijana, Tiringer Tomislav, Muhič 
Darko. Na vprašanja iz razprave so odgovarjali podžupanja, podžupan, pomočnica župana za 
finance,  direktorica občinske uprave, župan. 
Vesel Samo je želel, da se v zapisu navede njegova pripomba, da je kršen poslovnik, ker bi 
replika morala biti razpravljavcu dodeljena takoj ko jo zahteva.  
 
Sprejet je bil  

 a m a n d m a 
k proračunu občine Postojna za leto 2008 
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Iz postavke 16067,  igrišče v Krajevni skupnosti Prestranek se na postavko 18032, urejanje 
cestne infrastrukture v Krajevni skupnosti Prestranek  prenese znesek 4.000,00  evrov.  
 
ZA  16 glasov od 19 prisotnih, PROTI - 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna  sprejema Odlok o proračunu občine Postojna za leto 2008 
skupaj s sprejetim amandmajem. 
 
ZA  13 glasov od 19 prisotnih, PROTI – 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet občine Postojna sprejema letni načrt pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim  premoženjem občine Postojna za leti 2008 in 2009.  

2. 
Osnova za izvedbo posameznih prodaj oz. zamenjav občinskega nepremičnega premoženja je 
posamičen program prodaje, katerega sprejme župan občine Postojna.  

 
3. 

Občinski svet občine Postojna pooblašča župana občine Postojna za podpis vseh pogodb v 
prometu z nepremičninami, ki so predmet načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim  
premoženjem. 

4. 
O rezultatih prodaje je župan občine Postojna dolžan obvestiti Občinski svet ob zaključnem 
računu.  
 

5. 

S tem sklepom se prenesejo v letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim  
premoženjem za leti 2008 in 2009 tudi nerealizirani nakupi in prodaje občinskega 
nepremičnega premoženja, sprejetega z letnim programom nakupov in prodaj za leto 2007. 
 
ZA  16 glasov od 19 prisotnih, PROTI - 
 
Sprejet je bil  

a m a n d m a 
k proračunu občine Postojna za leto 2009 

 
Iz postavke 16067,  igrišče v Krajevni skupnosti Prestranek se na postavko 18032, urejanje 
cestne infrastrukture v Krajevni skupnosti Prestranek  prenese znesek 5.500,00  evrov.  
 
ZA  16 glasov od 19 prisotnih, PROTI - 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna  sprejema Odlok o proračunu občine Postojna za leto 2009 
skupaj s sprejetim amandmajem. 
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ZA  15 glasov od 19 prisotnih, PROTI - 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet občine Postojna sprejema letni načrt pridobivanja in razpolaganja z 
nepremičnim  premoženjem občine Postojna za leti 2008 in 2009.  
 

2. 
Osnova za izvedbo posameznih prodaj oz. zamenjav občinskega nepremičnega premoženja je 
posamičen program prodaje, katerega sprejme župan občine Postojna.  

 
3. 

Občinski svet občine Postojna pooblašča župana občine Postojna za podpis vseh pogodb v 
prometu z nepremičninami, ki so predmet načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim  
premoženjem. 

4. 
 

O rezultatih prodaje je župan občine Postojna dolžan obvestiti Občinski svet ob zaključnem 
računu.  
 

5. 

S tem sklepom se prenesejo v letni načrt pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim  
premoženjem za leti 2008 in 2009 tudi nerealizirani nakupi in prodaje občinskega 
nepremičnega premoženja, sprejetega z letnim programom nakupov in prodaj za leto 2007. 
 
ZA  17 glasov od 19 prisotnih, PROTI - 

Ad 4) 
 

SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPONITVAH ODLOKA O 
NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJILŠČA V OBČINI 

POSTOJNA 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo.  
KIDRIČ Brigita, direktorica občinske uprave je podala uvodno obrazložitev.  
ŽUPAN je prebral stališče Statutarno pravne komisije. 
KNIFIC Jernej, namestnik predsednika Odbora za okolje in prostor je predstavil stališče 
odbora. 
 
Razpravljali so:  Konrad Tea in  podžupan.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
nadomestilu za uporabo  stavbnega zemljišča v občini Postojna  s tem, da se 2. člen  Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o nadomestilu za uporabo  stavbnega zemljišča v občini 
Postojna glasi:  
 
»Besedilo 15.a člena se spremeni tako, da se doda nov zadnji odstavek, ki se glasi: 
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Ne glede na določbe 11.a člena se nadomestilo za uporabo nezazidanega stavbnega zemljišča 
ne plačuje, če nezazidana parcela oziroma del nezazidane parcele, ki je namenjena 
stanovanjski gradnji in leži ob gradbeni parceli na kateri se nahaja individualni stanovanjski 
objekt istega lastnika, skupaj s sosednimi nezazidanimi parcelami istega lastnika ni večja ali 
enaka 1000 m2.« 
 
ZA 15 glasov  od 17 prisotnih, PROTI - 
 

Ad 5) 
SPREJEM SKLEPA O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA ZA LETO 2008 
 
Predlog je bil posredovan z vabilom za sejo. 
KIDRIČ Brigita, direktorica občinske uprave je podala uvodno obrazložitev.  
KNIFIC Jernej, namestnik predsednika Odbora za okolje in prostor je predstavil stališče 
odbora. 
Razprave ni bilo. Soglasno s 17. glasovi  je bil sprejet 
 

s k l e p 
1. 

Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča na območju občine 
Postojna za leto 2008 znaša 0,000086746  €. 

2. 
Sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in se uporablja od 01.01.2008 dalje. 
 

Ad 6) 
SPREJEM SOGLASJA ZA IZPLAČILO POVEČANE DELOVNE USPEŠNOSTI ZA 

JAVNI ZAVOD ZDRAVSTVENI DOM DR. FRANCA AMBROŽIČA POSTOJNA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
MAGAJNA Irena, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala stališče odbora.  
KNIFIC Jernej je želel, da se v zapisniku navede njegova naslednja pripomba: V gradivu je 
priložen sklep sveta zavoda Zdravstveni dom, ki je sicer tematsko identičen, zapisan pa je 
nekoliko drugače kot je bil sprejet, kar pa ne bi smelo vplivati na sprejem soglasja.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, soustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom dr. Franca Ambrožiča 
Postojna, soglaša z akontativnim izplačilom sredstev delavcem Javnega zavoda Zdravstveni 
dom dr. Franca Ambrožiča za obdobje od 1.1.2007 do nadaljnjega, vendar najdlje do 31.12. 
2007, zaradi  dodatne delovne uspešnosti v  predlaganem skupnem obsegu  15.242,00 EUR. 

2. 
Javni zavod  prevzema vso odgovornost glede določanja obsega in izplačila sredstev za 
dodatno delovno uspešnost v javnem zavodu. 

3. 
Ta sklep velja takoj. 
 
ZA 13 glasov od 14 prisotnih, PROTI - 
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Ad 7) 

SPREJEM ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU 
OBLENK STRMCA 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom.  Pri tej točki je bila 
prisotna Kranjc Anita, svetovalka za urbanizem. 
ČERNAČ Zvone, podžupan je na poziv župana začasno prevzel vodenje seje in k tej točki 
povedal kratko obrazložitev.  
KNIFIC Jernej je podal stališče Odbora za okolje in prostor.  
KRANJC Anita je podala obrazložitev predloga. 
Razprave ni bilo. Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet  
 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
Oblek Strmca. 
 

Ad 8) 
SPREJEM ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU 

CENTER POSTOJNA 
 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. Prisotni sta bili 
predstavnici izdelovalcev načrta Aleksandra Leban Meze in Irena Debevc, ki sta predlog 
predstavili.  
ČERNAČ Zvone, podžupan je podal uvodno obrazložitev.  
KNIFIC Jernej je predstavil predloge in pripombe Odbora za okolje in prostor.  
ŽUPAN je prevzel vodenje seje.  
V razpravi so sodelovali: Fajdiga Dominik, Ipavec Florijana, Knafelc Livij in Vesel Samo. 
Aleksandra L. Meze in Irena Debevc in podžupan  so odgovarjali na vprašanja iz razprave.  
 
Soglasno s 17. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu 
Center v Postojni s tem, da se upošteva pripombe Odbora za okolje in prostor. 
 

Ad 9) 
SPREJEM ODLOČITVE O PODPORI ZA PRIDOBITEV VIŠJEŠOLSKEGA 

STROKOVNEGA IZOBRAŽEVALNEGA PROGRAMA S PODROČJA 
GOZDARSTVA IN LOVSTVA V SREDNJI GOZDARSKI IN LESARSKI ŠOLI 

POSTOJNA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
MAGAJNA Irena je predstavila stališče Odbora za družbene dejavnosti. 
Razprave ni bilo.  
Soglasno s 17. glasovi  je bil sprejet 

s k l e p 
Občina Postojna podpira namero Srednje gozdarske in lesarske šole Postojna za pridobitev 
višješolskega strokovnega izobraževalnega programa  s področja gozdarstva in lovstva.   
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Ad 10) 
SPREJEM ODLOČITVE O UMESTITVI OBVOZNICE POSTOJNA – PIVKA 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
ČERNAČ Zvone, podžupan je podal uvodno obrazložitev. 
KNIFIC Jernej je podal stališče Odbora za okolje in prostor. 
V razpravi so sodelovali: Vesel Samo, Knafelc Livij, Klanjšek Tina in podžupan.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

Občinski svet Občine Postojna se strinja z  umestitvijo regionalne obvoznice Postojna – 
Prestranek – Pivka tako, da se prometno razbremeni naselja Rakitnik, Matenja vas in 
Prestranek. 

2. 
Traso bodoče regionalne obvoznice se predvidi v okviru Občinskega prostorskega načrta, ki je 
v pripravi. 

3. 
Z navedenim stališčem občine Postojna se seznani tudi Ministrstvo za okolje in prostor ter 
Ministrstvo za promet. 
 
ZA 17 glasov od 19 prisotnih, PROTI – 
 
 

Ad 11) 
SEZNANITEV Z IDEJNO ZASNOVO UREDITVE MESTNEGA TRGA IN IDEJNO 

ZASNOVO ARHITEKTURNEGA IZGLEDA OBJEKTA BODOČEGA HOTELA 
KRAS 

 
Gradivo je bilo  posredovano z dodatnim gradivom. 
KNIFIC Jernej je predstavil stališče Odbora za okolje in prostor.  
KRANJC Anita je predstavila idejno zasnovo ureditve.  
V razpravi so sodelovali: Vesel Samo, Fajdiga Miran, Muhič Darko, Ipavec Florijana,  
Kranjc Anita in Černač Zvone sta  odgovarjala na vprašanja iz razprave. 
Sprejet  je bil 

s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna se je seznanil z idejno zasnovo ureditve mestnega trga v 
Postojni.  
 
ZA  14 od 18 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 12) 
SPREJEM ODLOKA O KONCESIJI ZA GRADITEV OBSTOJEČIH ŽIČNIŠKIH 

NAPRAV NA OBMOČJU SMUČIŠČA KALIČ PRI POSTOJNI 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom.  
KNIFIC Jernej je predstavil stališče Odbora za okolje in prostor.  
KIDRIČ Brigita je podala obrazložitev predloga.  
Razprave ni bilo, soglasno z 18. glasovi je bil sprejet 
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s k l e p 
 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o koncesiji za graditev obstoječih žičniških 
naprav na območju smučišča Kalič pri Postojni s tem, da se upoštevajo pripombe Statutarno 
pravne komisije. 
 

Ad 13) 
POBUDE IN VPRAŠANJA IN  ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
1. ŽAGAR David je vprašal kakšno je stališče občine do pokrajinske zakonodaje. 

 
2. FAJDIGA Dominik je predlagal, da se gradivo za seje občinskega sveta spenja s 

spiralo, vsaj za obsežna gradiva. 
 

3. Predlagal je, da se  uvrsti na dnevni red obravnava oz. razprava o financiranju treh 
medijev, ki jih občina sofinancira, o čemer se govori že skoraj leto dni. 
 

4. Na dnevni red ene prihodnjih sej  občinskega sveta naj se uvrsti obravnava delovanja 
Notranjsko kraškega regionalnega zavoda za turizem. 
 

5. Predlagal je, da se konflikti, ki se izrazijo med sejo, odpravijo na podlagi 
medsebojnega pogovora. 
 

6. Glede uredbe vlade o javni razsvetljavi, ki omejuje sipanje svetlobe nad horizont in 
omejuje moč svetil, je dejal naj se to upošteva.  
 

7. KNAFELC Livij je dal pobudo, da se občina konkretno opredeli glede pripadnosti 
pokrajini. Država je notranjski pokrajini dodelila občino Borovnico in Vrhniko, kar ni 
v redu, saj Postojna z njimi nima nobenih življenjskih povezav. Postojna s tako 
odločitvijo izgublja status, za katerega je ta občinski svet glasoval. Ne vidi razloga za 
tako odločitev države. Dal je pobudo županu, da bi v tej zvezi sklical sejo občinskega 
sveta. 
 

8. Dal je pisno pobudo Socialnih demokratov, da se na eno izmed prvih naslednjih sej 
občinskega sveta uvrsti točka dnevnega reda za obravnavo dela in problematike 
Notranjsko kraškega regionalnega zavoda za turizem.  
 

9. STEGEL Boštjan je podprl predlog g. Knafelca za razpravo o pokrajini. 
 

10. Ponovil je pobudo s prejšnje seje glede ceste Razdrto – industrijska cona Razdrto. Ni 
dobil pisnega odgovora. 
 

11. Postavil je vprašanje glede šole v Hruševju: kakšne aktivnosti so bile izvedene s strani 
občinske uprave, ali je možno dolgoročno zagotoviti dovolj veliko število otrok za to 
šolo, kakšen je interes staršev.  Z odgovori naj se seznani občinski svet. Kaj namerava 
občina kot ustanovitelj, v kolikor število otrok ne bo dovolj veliko?  
 

12. JURCA Franc je vprašal ali je občina Postojna dobila pobude za izvedbo 
referenduma glede oblikovanja regije. Strinjal se je s predhodnimi razpravljalci.  Menil 
je, da je potrebno, da se občinski svet glede tega opredeli. 
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13. KONRAD Tea  je opozorila na Zakon o javnem in zasebnem partnerstvu – na 

določbo, da se morajo javna podjetja, v katerih obstajajo vložki oseb zasebnega prava, 
do marca 2008 preoblikovati v gospodarske družbe oz. prenesti vložke oseb zasebnega 
prava na lokalno skupnost ali državo. To pomeni, da lahko v javnih podjetjih lahko 
obstaja smo ustanovitveni kapital ustanovitelja lokalne skupnosti ali države, sicer se 
mora javno podjetje preoblikovati v gospodarsko družbo. Vprašala je, katera javna 
podjetja v občini Postojna, ki izvajajo samoupravno javno službo, imajo v svojem  
kapitalu vložke oseb zasebnega prava in bi se morala glede na zakon ustrezno 
preoblikovati. Ali je občina že začela aktivnosti v zvezi z izvajanjem Zakona o javnem 
in zasebnem partnerstvu? 
 

14. MAGAJNA Irena je posredovala vprašanje občanov.  V drugih občinah se mladim 
družinam, ki rešujejo stanovanjski problem z nakupom stanovanj s pomočjo 
stanovanjskih kreditov, le-to upošteva pri določitvi višine oskrbnine otrok v vrtcu za 
en plačilni razred.  To je po zakonu dopuščeno, sprejema pa se na lokalni, občinski 
ravni. Zakaj Postojna tega ni sprejela, oz. ali bo? 
 

15. Izpostavila je problem plačevanja oskrbe otrok v vrtcu, in sicer, da ne bi plačevali 
oskrbe za čas odsotnosti otrok iz zdravstvenih razlogov, kar se je v preteklosti 
upoštevalo na podlagi zdravniškega potrdila.  
 
  

16. KNIFIC Jernej je dal pisno pobudo, naj bi družba Turizem Kras Postojna v zameno 
za postavitev reklamne table za Predjamski grad na obcestni škarpi v vasi Veliki Otok 
uredila zasaditev s trajnicami. Ker to ni bilo izvedeno, predlaga, da se družbi za 
obdobje do realizacije zaračuna nadomestilo za postavitev reklamnih tabel.  
V kolikor so table tudi sicer postavljene brezplačno, pobudo umika. 
 

17. Predlagal je, naj se v zapisniku navede njegova pripomba o obliki sklepa Sveta zavoda 
Zdravstveni dom Postojna, ki je bil posredovan Občini Postojna.  
 

18. KLANJŠEK Tina je dala pisno pobudo za sanacijo dela ceste Prestranek – Orehek, 
kjer se ob nalivu pojavlja izvir vode. Z zadnjim posegom na tej cesti, bi se moral 
problem rešiti, vendar se ni. V zimskem času in času deževja je ta del ceste zelo 
nevaren za vožnjo. 
Na isti cesti na prvem mostu od Prestranka proti Orehku po sanaciji cestišča še ni 
postavljena ograja. 
 

19. Prosila je za informacijo o dogajanju na bivši farmi Devce Kmetijske zadruge. 
 

20. PAVLOVEC Miran je postavil pisno vprašanje ali se Občina Postojna ob koncu leta 
pripravlja na popis materialnih sredstev. 

 
ČERNAČ Zvone, podžupan se je strinjal, da občinski svet na prihodnji seji obravnava 
problematiko v zvezi z regijo.  
Za sofinanciranje medijev bo objavljen javni razpis in sredstva bodo dodeljena skladno s 
kriteriji.  
Glede aktivnosti občinske uprave in šole v Hruševju je povedal: Občina Postojna ima 
ustanovljene tri javne zavode s področja šolstva. Šola v Hruševju je podružnica v okviru 
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Osnovne šole M. Vilharja, kar pomeni, da je reševanje izpostavljenega vprašanja v 
pristojnosti  vodstva matične šole.  
Občina Postojna nima javnih podjetij z vložki zasebnega kapitala.  
O načinu plačila vrtca bo pripravljen celoten odgovor za naslednjo sejo občinskega sveta, iz 
katerega bo razvidna višina plačila po posameznih skupinah. Proučena bo možnost glede 
predloga. 
 
Seja je bila zaključena ob 20.15 uri. 
 
 
Tončka Japelj                                                                                 Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                                        ŽUPAN 

 


